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Zápis z jednání zastupitelstva obce c. 17 konaného dne 7.9.2009
v 18,00 hodin v Kulturním dome v Bludove

Prítomni: Ing. Jaroslav Balhar, Doc. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Ing. František Snášel, Oto
Boser, Jaroslav Cech, Jan Kacar, JosefOcetek, Ing. Josef Tulpík, Ing. Karel Janícek, Jindrich
Matej, JUDr. Josef Sedlácek ml., Ing. Pavel Ston, Petr Švéda, Ing. Karel Soural

Neprítomen: JUDr. Josef Sedlácek st.

Pro2;ram iednání :

1) Úvod

2) Kontrola úkolu

3) Zpráva o cinnosti rady obce

-i) Zprá'l/:;to hospodarení obce k 31.7.2009

5) Návrh rozpoctových zmen

a) Rozpoctové zmeny schválené RO za období 1.1.2009 - 31.8.2009
b) Návrh 3. rozpoctové zmeny

6) Majetkoprávní záležitosti

a) Odkup pozemku p.c.383/6 a p.c. 2319/21 v k.ú. Bludov - Bezdeková Jitka.
b) Žádost o odprodej pozemku v k.ú. Bludov - Mgr.Kreinerová Ivana.

7) Ruzné

a) Odprodej kotelny u domu cp. 690
b) Stav pohledávek k 30.6.2009
c) Informace o stavebních akcích: "Vymeníme gumáky za sandály" a "Chodník od zámku

po nealko" a o pokracování na tvorbe nového Územního plánu obce Bludov.
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Ad 1/ Úvod
Zasedání zahájil starosta Ing. Pavel Ston. Konstatoval, že je prítomno 14 clenu zastupitelstva
obce, které je tedy schopno se usnášet.
O vyhotovení zápisu požádal starosta pana Libora Koctare, zamestnance obecního úradu.
Zároven privítal na zasedání nového tajemníka obecního úradu Ing. Zdenka Kolínka.
Jako overovatele zápisu navrhl pana Otu Basera a Jaroslava Cecha. O návrhu nechal
hlasovat.

Zastupitelstvo obce schvaluje jako overovatele zápisu z dnešního jednání Otu Bosera a
Jaroslava Cecha
Hlasováno: pro 12 proti O zdržel se 2

Poté starosta Ing. Pavel Ston seznámil prítomné s programem jednání.

Pan Jan Kacar, zástupce výberové komise, informovalo prubehu výberového rízení na místo
tajemníka.

Pan Ing.Karel Janícek navrhl doplnit program dnešního zastupitelstva o bod - doplnení
zápisu z minulého zastupitelstva.

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnení programu dnešního jednání o bod - doplnení
zápisu z minulého zastupitelstva.
Hlasováno: pro 10 proti 2 zdržel se 2

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnený program dnešního jednání.
Hlasováno: pro 14 proti O zdržel se O

Ad 2/ Kontrola úkolu

Starosta Ing. Pavel Ston informoval prítomné o splnení úkolu z minulého zastupitelstva 
nabídnout odprodej kotelny u domu cp. 690, vcetne jejího príslušenství a technologie
minimálne trem subjektum. Tento úkol byl splnen. Poté starosta nechalo tomto bodu
hlasovat.

Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o plnení úkolu.
Hlasováno: pro 14 proti O zdržel se O

Ad 3/ Zpráva o cinnosti rady obce za období od 2.6. do 31.8. 2009

Zprávu prednesl místo starosta Ing. Josef Tulpík. V tomto období se RO sešla celkem 3x.
Z techto zasedání jsou zápisy c. 50, 51 a 52 které mají zastupitelé k dispozici. Na techto
zasedáních se krome bežné agendy RO zabývala následujícím:

01. Hospodarením obce, plnením rozpoctu obce
02. Rozpoctovými zmenami
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03. Pohledávkami obce

04. Prechodem obce na plátce DPH
05. Výberovým rízením na opravy komunikací
06. Zadáním projektové dokumentace akce" Vlcí dul"
07. Odprodejem kotelny u c.p. 690

Diskuse:
Ing. Karel Janícek vznesl pripomínku, že rada obce nedala souhlas ke stavbe sochy Pradeda
na Bludovském kopci, ale bohužel nemá pravomoc této stavbe zabránit. Vznesl výtku, proc
nebyla obec úcastníkem stavebního rízení a ptal se, jestli rada obce udelala nejaké kroky pro
to, aby se obec stavebního rízení zúcastnila( oslovit krajské zastupitelstvo nebo poslance).
Ing. Karel Janícek dále rozporoval celkové stavební provedení návsi "Pod lipami". Podle
jeho názoru byl puvodní projekt, jehož projednávání byl spolu s ostatními obcany" horního
konce" prítomen, odlišný a stavba je dle jeho názoru zbytecne drahá. Upozornil na to, že on
ani obcané horního konce nebyli prizváni ke schválení konecné podoby projektu.
Dále se ptal, proc nebyly skáceny prestárlé lípy, které by mohly ohrozit bezpecnost a majetek
obcanu a kdo ponese odpovednost za prípadné škody, které vzniknou ulomením vetví,
prípadne vyvrácením celého stromu. Upozornil prítomné, že 1.7.2009 prostrednictvím
e-mailu vyzval radu obce k vydání stanoviska ve veci skácení výše uvedených lip a žádá o
informaci, kdo z clenu rady hlasoval.pro skácení a kdo proti.
Žádal proto kontrolní výbor o prošetrení, zda rada obce tímto nebránila Ing. Karlu Janíckovi
ve výkonu mandátu zastupitele.
Vznesl další pripomínku, že obec neuplatnila požadavek na zastávku u zámku pro náhradní
autobusovou dopravu pres obec a že obec nevstoupila do jednání se spolecností Ceské dráhy
a.s. pro zajištení služeb obcanum na nádraží. Taktéž na to upozornil e-mailem.

Doc. Stanislav Balík pripomnel potrebu renovace nápisu na pomníku Adolfa Kašpara,
které jsou necitelné. 30.6. jsme si pripomneli výrocí 75 let od jeho úmrtí.

Pan Jan Kacar chtel hlasovat o tom, zda kontrolní výbor má prošetrit výsledek hlasování
clenu rady obce v záležitosti skácení prestárlých lip. K hlasování nakonec nedošlo.

Ing. Karel Soural se ptal, proc byl zaveden poplatek za pronájem víceúcelového hrište i pro
místní obcany, také vznesl pripomínku k nedodržování povinností správce hrište.

Starosta Ing. Pavel Ston ke stavbe sochy Pradeda odpovedel, že záporné stanovisko rady obce
je jen formální vyjádrení, rízení okolo této stavby nebylo zatím zahájeno a stavba má být
realizována na soukromém pozemku, interpelace je urcena Mestskému úradu v Šumperku,
který dle zákona o této veci rozhoduje, stavba je predmetem jednání Cestovního sdružení
Jeseníky a majitele pozemku.

Pan Oto B6ser se ptal, jestli je stavba sochy v souladu s územním plánem. Starosta odpovedel,
že není a že doufá, že to bude vzato v potaz.

Starosta Ing. Pavel Ston se dotázal Ing. Janícka, co bylo dle jeho názoru v provedení návsi
"Pod lipami"udeláno jinak.

Ing. Karel Janícek odpovedel, že chybí zarážky na vodu, ta rozebírá asfa1tku u jeho domu, na
druhé strane chybí žlábek na odvedení vody z výkopu.
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Starosta Ing. Pavel Ston sdelil, že jedná s Reditelstvím silnic a dálnic, které reší rekonstrukci
celé vozovky vcetne odvodnení.

Pan František Balát dodal, že budou vybudovány dva sberné žlaby.

Ing. Josef Tulpík dodal, že kritika je predcasná. Stavba není dokoncena. Konec je plánován
na 31.10.2009.

Starosta Ing. Pavel Ston ke kácení prestárlých stromu rekl, že byl udelán posudek, názor
úplne vymýtit není asi na míste, lípa u pana Sourala bude ošetrena. K predimenzované zídce u
statku pana Davida statku se vyjádril, že vydrží a nespadne.Rekl, že neví o požadavku
obcanu, aby autobusy nahrazující železnicní dopravu zastavovaly v obci.

Ing. Karel Janícek pripomnel odeslaný e-mail 1.7. na prehodnocení stanoviska kácení stromu
a zmínil se o tom, že 1.7.se vyvrátil vlivem povetrí památkove chránený strom javor babyka u
kostela, který byl ve špatném zdravotním stavu.

Starosta Ing. Pavel Ston informoval prítomné ve veci rekonstrukce nádraží v Bludove, že
obec nemá právo zasahovat do jednání o této rekonstrukci, protože není majitelem pozemku
ani investorem stavby.

Pan.Jan Kacar. v.znesl pripom~~u, že obec nevstoupila dojednání se spolecnosti Ceské dráhy
ve veci rekonstrukce vlakového nádraží v Bludove. Dle jeho názoru bude obcanum chybet
úschovna kol a zavazadel a navrhuje zrízení této služby soukromou firmou.

Pan Jaroslav Cech oponoval panu Kacarovi, že zajištení úschovy soukromou firmouje
v dnešní dobe nereálné.

Pan Jan Kacar opet vystoupil s požadavkem, aby v usnesení bylo zaneseno, že on osobne jako
predseda kontrolního výboru pojede do Prahy na reditelství spolecnosti Ceské dráhy a tento
problém projedná a v prosinci podá zprávu o výsledku.

Ing. Karel Janícek taktéž pripomnel, aby obec Bludov vstoupila do jednání ješte pred
dokoncením rekonstrukce nádraží a dále pripomnel, že dle jeho názoru by návštevnosti areálu
rekreacního zarízení "Vlcí dul" prospelo zajištení místní dopravy (taxi služby) mezi
vlakovým nádražím, obcí, láznemi a tímto areálem.

Z rad obcanu vystoupil pan Balík Stanislav st.s názorem, že o víkendech prepravuje náhradní
autobusová doprava do Zábrehu velice malé množství cestujících, proto zrízení úschovny se
mu jeví jako neefektivní.

Starosta Ing. Pavel Ston souhlasí s uvolnením financních prostredku na opravu pomníku
Adolfa Kašpara z obecního rozpoctu.

Pan Jan Kacar sdelil, že si není jist, jestli má kontrolní výbor pravomoc prikázat skácení výše
uvedených prestárlých stromu v casti obce návsi "Pod lipami".

Starosta Ing. Pavel Ston vysvetlil duvod zavedení poplatku za pronájem víceúcelového hrište
pro místní obcany. Duvodem byl velký zájem o využití areálu a dále slíbil, že nedostatky ze
strany správce hrište nechá proverit.
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Ing. Karel Janícek se vrátil ješte jednou ke stavbe sochy Pradeda na Bludovském kopci
s pripomínkou nedokonalosti ve stavebním zákonu. Nedostatecná pravomoc obce.

Místostarosta Ing. Josef Tulpík upozornil, že zákony jsou stanovené a obec nemá
zákonodárnou moc.

Pan Jan Kacar pripomnel z minulosti stavbu bi11boardu na soukromém pozemku vedle
križovatky u zámku, které pusobí neesteticky a kterým v jejich instalaci nedokázala obec
zabránit.
Na záver diskuse nechal starosta o tomto bodu hlasovat

Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o cinnosti rady obce.
Hlasováno: pro 12 proti 1 zdržel se 1

Ad 4/ Zpráva o hospodarení obce k 31.7.2009

Zprávu prednesl starosta Ing. Pavel Ston. Informoval v ní prítomné o stavu prijmu a výdaju, o
stavu financí na úctech a fondech obce, stejne jako o stavu úveru obce ke dni 31.7.2009.
Konstatoval, že obec Bludov použila na financování akce "Vymeníme gumáky za sandály"
preklenovací úver na preklenutí doby, než bude inkasovat splátky ze 'získané dotace.
Informoval, že nyní obec inkasovala 1. cástku z dotace. Poté se venoval jednotlivým
kapitolám príjmové cásti rozpoctu. Konstatoval, že príjmy z daní právnických osob jsou
k 31.7.2009 v propadu približne 4 %,to je 400.000,- Kc proti stejnému období v roce
2008, za srpen je další propad o 300.000,- Kc,dan z pridané hodnoty je v propadu asi 2%,
má však predbežné výsledky za srpen 2009, kdy je tato položka srovnána a dále upozornil na
príznivý vývoj v položce dan z príjmu fyzických osob ze samostat)1é výdelecné cinnosti, která
dnes ciní približne 106 % predpokládaného príjmu a dá se do konce roku predpokládat
absolutní nárust približne 3,8 mil Kc.

Príjmy k31.7.2009
Výdaje k 31.7.2009
Financování ( P-V) k 31.7.2009

28 262 355,07
24492795,79

3769559,28

Zustatky úctu k 31.7.2009 : bežné úcty
úcty fondu
kauce

úver predfin."Gumáky"
úver 17 bj.MŠ
úver COV

Prílohy:Financování tr.8
Stavy na BÚ

Rozbor príjmu a výdaju

12221 337,15 Kc
1 800 648,48 Kc

51812,00Kc

4 940 327,87 Kc
6 260 952,08 Kc

31 194 000,00 Kc
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Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o hospodarení obce k 31.7.2009.
Hlasováno: pro 13 proti O zdržel se 1

Ad 5/ Návrh rozpoctových zmen

a) Rozpoctové zmeny schválené RO za období 1.1.2009 - 31.8.2009

Tento bod prednesl místostarosta Ing. JosefTulpík. Informovalo tom, že RO schválila
v období 1.1.2009 - 31.8.2009 dve rozpoctové zmeny.

Na zasedání RO dne 22.6.2009 byla schválena 1. rozpoctová zmena:

Jedná se o navýšení príjmu rozpoctu:
1. o dotaci na zajištení výdaju vzniklých v souvislosti s konáním voleb do Evropského

parlamentu o 40 000,00 Kc
2. o investicní dotaci regionální rady na zajištení úhrady zpusobilých výdaju vzniklých

pri realizaci projektu: " Vymeníme gumáky za sandály" ve výši 9 909 736,20 Kc

a dále o navýšení výdaju:
3. výdaje vzniklé v souvislosti s konáním voleb do Evropského parlamentu 040000,00

Kc .•..

4. výdaje vzniklé pri realizaci projektu: " Vymeníme gumáky za sandály" ve výši dotace
tj. 9 909 736,20 Kc

Na zasedání RO dne 24.8.2009 byla schválena 2. rozpoctová zmena:

Jedná se o navýšení príjmu rozpoctu o:

• investicní dotaci SFDI na zajištení úhrady zpusobilých výdaju vzniklých pri realizaci
akce: " Chodník od zámku po"nealko"v Bludove ve výši 5 541 000,00 Kc

• neinvesticní dotaci na úhradu pojistného pro osoby vykonávající verejnou službu
ve výši 4 195,00 Kc

• neinvesticní dotaci na odbornou prípravu jednotek sboru dobrovolných hasicu
ve výši 4 160,00 Kc

• neinvesticní dotaci na upgrade pracovište Czech point ve výši 58 259,00 Kc

a dále o navýšení výdaju o :

• výdaje vzniklé pri realizaci projektu: " Chodník od zámku po nealko" ve výši dotace tj.
5 541 000 Kc.

• výdaje vzniklé s úhradou pojistného pro osoby vykonávající verejnou službu
ve výši 4 195,00 Kc

• výdaje vzniklé s odbornou prípravou jednotek sboru dobrovolných hasicu
ve výši 4 160,00 Kc

• výdaje vzniklé s upgradem pracovište Czech point ve výši 58 259,00 Kc

príloha: tabulky
Diskuse:
Starosta Ing. Pavel Ston podrobne vysvetlil prítomným pravidla cerpání dotací na investicní
akce "Chodník od zámku po Nealko" a "Vymeníme gumáky za sandály. Informovalo výši
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uznatelných a neuznatelných nákladu - uznatelné je možné cerpat z dotací, zatímco
neuznatelné obec hradí z vlastních zdroju.

Pan Jan Kacar vznesl dotaz, jaký je rozdíl mezi vysouteženou a skutecnou cenou v akci
"Chodník od zámku po Nealko" a dále se ptá, jestli bude dostatek financí na opravu místních
komunikací v ulicích "Tyršova, Slepá a K zámecku".

Starosta Ing. Pavel Ston na tento dotaz odpovedel v dalším bodu jednání a nechalo bodu 5a)
hlasovat.

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpoctové zmeny provedené RO v období
1.1.2009 -31 .8.2009
Hlasováno: pro: 14 proti: O zdržel se: O

b) Návrh 3. rozpoctové zmeny

Návrh 3. rozpoctové zmeny prednes~ starosta Ing. Pavel Ston.
RO predkládá ZO návrh na schválení 3. rozpoctové zmeny v roce 2009 dle prílohy. Jedná se
o navýšení príjmu rozpoctu:

• Položka 1112 -- Dan z príjmu FO ze samostatné výdelecné cinnosti o 3 800000,00 Kc
• Položka 1122 - Dan z príjmu PO za obec 0557690,00 Kc

a dále o navýšení výdaju:
• § 3631 pol. 6121 - realizace nové cásti verejného osvetlení 2 140 000,00 Kc
• § 2212 pol. 6121 - revita1izace místních komunikací 1 660000 Kc
• § 6171 pol. 5362 - platby daní a poplatku st.rozpoctu 0557690,00 Kc

príloha: tabulka

Diskuse:

JUDr. JosefSedlácek ml. vystoupil s protinávrhem snížit výdaje v § 2212 pol.6121 o
200.000,- Kc a v § 6171 pol. 5362 o 200.000,- Kc a tyto finance použít na nákup památkove
chráneného statku na ulici Jana Žižky c.p.127, vlastník Jan David.

Místostarosta Ing. Josef Tulpík JUDr. Josefu Sedláckovi vysvetlil, že tento nákup
nemovitosti by musel být rešen další rozpoctovou zmenou.

Starosta Ing. Pavel Ston rekl, že obec má financní rezervu, kterou je možné k tomuto úcelu
použít.

Doc. Stanislav Balík vystoupil s názorem, že navrhovaná památka je znacne zchátralá. Obec
obtížne hledá prostredky na rekonstrukci svých stávajících nemovitostí (Vlcí dul, Penzion), je
proto podle nej nesmyslné zatežovat ji dalšími nemovitostmi potrebujícími velké peníze

JUDr. Josef Sedlácek vyslovil znovu svuj názor pro zachování památky, s tím, že by se v ní
mohlo zrídit obecní muzeum. Silnice podle nej ješte nejaký cas mohou pockat, ale takováto
príležitost se nemusí opakovat.
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Pan Jan Kacar vystoupil s názorem, že nejprve je potreba opravovat komunikace
(napr.Vancurova) a potom nakupovat statky.

Ing. Karel Soural vznesl dotaz, proc se už dríve nepocítalo v rozpoctu s tak vysokou cenou
za realizaci nové cásti verejného osvetlení podél chodníku "Od zámku po Nealko"

Starosta Ing. Pavel Ston vysvetlil, že realizace nové cásti verejného osvetlení je samostatnou
akcí a cenaje tak vysoká, protože v níje zahrnuta demontáž starého osvetlení a cena zemních
prací. Navíc podotkl, že výhodou nového osvetlení je výrazná úspora elektrické energie a
estetický vzhled.

Ing. Karel Janícek informoval prítomné, že pri výberovém rízení na verejné osvetlení
chodníku byla nejvyšší nabídka 16 mil. Kc.

Pan Oto Baser vystoupil s pripomínkou, že chybí verejné osvetlení u autobusové zastávky na
ulici 8. kvetna u "Habermannovy vily". Taktéž zde chybí prechod pro chodce. Hrozí
nebezpecí úrazu u detí, které zde bydlí a denne dojíždí do školy do Bludova.

JUDr. Sedlácek ml. vystoupil s návrhem upravit rozpoctové príjmy a výdaje o 400.000,- Kc a
tyto použít na nákup statku pana Davida c.p.127

. Starosta Ing. Pavel Ston, nechalo tomto návrhu hlasovat.

Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem JUDr. Scdlácka ml. upravit rozpoctové príjmy a
výdaje o 400.000,- Kc a tyto použít na nákup statku pana Davida c.p.127
Hlasováno: pro: 2 proti: 8 zdržel se: 4

Poté starosta Ing. Pavel Ston nechal hlasovat o puvodním návrhu
Zastupitelstvo obce schvaluje 3.rozpoctovou zmenu
Hlasováno: pro: 12 proti: O zdržel se: 2

Ad 6/ Majetkoprávní záležitosti

a) Odkup pozemku p.c.383/6 a p.c. 2319/21 v k.ú. Bludov - Bezdeková Jitka.

Komentár prednesl místostarosta Ing. JosefTullJík
Paní Jitka Bezdeková, bytem Špalkova 473, Bludov nabídla obci Bludov k odkoupení
pozemky ve svém vlastnictví p.c. 383/6-ostatní plocha o výmere 36 m2 a parcela c. 2319/21
orná puda o výmere 50 m2 vše v k.ú. Bludov. Oba pozemky nabízí za cenu 50,- Kc/m2.
pozemky se nachází na ulici Za Školou.

Vyjádrení stavební komise: pozemky se nachází pod komunikací a cásti príkopu v ulici
Za Školou, stavební komise doporucuje odkup nabízených pozemku, které povedou
k narovnání majetkových vztahu pod komunikacemi. Pri 50,-Kc/m2 bude celková kupní cena
za pozemky celkem 4.300,-Kc + další náklady-uhrazení kolkové známky v hodnote 500,-Kc
za vklad do KN a uhrazení nákladu spojených s prevod pozemku prokazatelne vzniklých
prodávajícímu (uhrazení dane z prevodu nemovitostí v cástce 129,-Kc po predložení dokladu
o zaplacení dane)
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Rada obce projednala podanou nabídku a svým usnesením C. 1104/R/09 souhlasí se zámerem
odkoupit uvedené pozemky za kupní cenu 50,-Kc/m2 (celkem za pozemky 4.300,-Kc).
Rada obce dále souhlasila, aby podání návrhu na vklad do KN a uhrazení kolkové známky
v hodnote 500,-Kc provedl kupující. A uhrazení nákladu spojených s prevod pozemku
prokazatelne vzniklých prodávajícímu uhradil také kupující.
Prílohy: mapka se zákresem

výpis z KN na pozemky

Zastupitelstvo obce schvaluje odkup pozemku p.c. 383/6-ostatní plocha o výmere 36 m2
a parcela c. 2319/21-orná puda o výmere 50 m2 vše v k.ú. Bludov od Jitky Bezdekové,
bytem v Bludove, Špalkova 473 za kupní cenu 50,-Kc/m2 (celkem za pozemek
4.300,-Kc) a poveruje starostu podpisem kupní smlouvy.

Hlasováno: pro: 14 proti: O zdržel se: O

Zastupitelstvo obce souhlasí, aby podání návrhu na vklad do KN a uhrazení kolkové
známky v hodnote 500,-Kc provedl kupující. Uhrazení nákladu spojených s prevodem
pozemku prokazatelne vzniklých prodávajícímu (uhrazení dane z prevodu nemovitostí
po predložení dokladu o zaplacení dane) uhradí také kupující.
Hlasováno: pro: 14 proti: ,O zdržel se: O

b) Žádost o odprodej pozemku v k.ú. Bludov - Mgr. Ivana Kreinerová

Komentár prednesl starosta Ing. Pavel Ston
Mgr. Ivana Kreinerová, bytem v Bludove, Špalkova 55 si podala žádost na odprodej techto
pozemku v k.ú. Bludov:
-parcela C. 1413/2-ostatní plocha o výmere 37 m2
-parcela C. 1413/3-zastavená plocha a nádvorí 12 m2 (pozemek je zastaven RD c.p. 55)
-parcela C. 1414/2-zahrada o výmere 125 m2

Uvedené pozemky desítky let užívá a z tohoto duvodu žádá o odprodej pozemku do svého
vlastnictví.

Vyjádrení stavební komise: komise nemá námitek proti odprodeji pozemku, pozemky jsou
žadatelkou užívány a oploceny, jiné využití se nenabízí.

Rada obce na svém zasedání dne 22.6.2009 projednala podanou žádost a svým usnesením C.

1106/R/09 souhlasí se zámerem odprodat pozemky parcela C. 1413/2-ostatní plocha o výmere
37 m2, parcela C. 1413/3-zastavená plocha a nádvorí o výmere 12 m2 a parcela C. 1414/2
zahrada o výmere 125 m2 a navrhuje kupní cenu 50,-Kc/m2.
Zámer o odprodeji uvedených pozemku byl vyvešen na úrední desce v dobe od 29.6.2009 do
23.7.2009. O odprodej pozemku v této dobe nikdo neprojevil zájem.

Prílohy k podkladum: mapka se zákresem
výpis z KN na pozemky

Diskuse:
Doc. Stanislav Balík prednesl návrh zvýšit cenu za m2 na 100,- Kc
Starosta Ing. Pavel Ston dalo tomto návrhu hlasovat.
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Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem Doc. Stanislava Balíka zvýšit cenu
odprodávaných pozemku p.c. 1413/2, 1413/3 a 1414/2 paní Mgr. Ivane Kreinerové na
100,- Kc/m2•

Hlasováno: pro: 6 proti: 7 zdržel se: 1

Starosta Ing. Pavel Ston dal poté hlasovat o puvodním návrhu.
Zastupitelstvo obce schvaluje odprodej pozemku p.c. 1413/2-ostatní plocha o výmere 37
m2, parcela c. 1413/3-zastavená plocha a nádvorí o výmere 12 m2 a parcela c. 141412

zahrada o výmere 125 m2 vše v k.ú. Bludov do vlastnictví Mgr. Ivany Kreinerové, bytem
v Bludove, Špalkova 55 za kupní cenu 50,-Kc/m2 s tím, že kupující bude hradit náklady
vzniklé s odprodejem pozemku (vklad do KN-kolek 500,-Kc) a poveruje starostu
podpisem kupní smlouvy.
Hlasováno: pro: 9 proti: 5 zdržel se: O

Ad 7/ Ruzné

a) Odprodej kotelny u cp. 690 s príslušenstvím, vcetne její technologie

Komentár prednesl starosta Ing. Pavel Ston
ZO Bludov c.16 na svém jednání 8.6.2009 usnesením 296/Z/09 schválilo odprodej kotelny u
c.p. 690 s príslušenstvím vcetne její technologie jinému vlastníku. Odprodej byl rádne
vyvešen na úrední desce od 17.8.2009 do 2.9.2009 a mimo oslovených firem se nikdo
neprihlásil. Bylo osloveno 5 firem, které mají oprávnení k provozování takovéto kotelny
(nad 200 kW) a ty predložily následující cenové nabídky:

;;

11 OLB Bludov

2/ TESPO s.r.o., Šumperk

31 SATEZA a.s., Šumperk

nemá zájem provozovat

do 50.000,- Kc

210.000,- Kc

41 Teplo Rýmarov s.r.o., Rýmarov 650.000,- Kc
Pri odkoupení kotelny do konce srpna 2009, provedou opravy za cca 100.000,- Kc a budou
garantovat cenu za 1 GJ 650 Kc vc. DPH na zbytek roku 2009 a na rok 2010 (OLB
v roce 2008 melo cenu za 1 GJ 742,62 Kc).
Spolecnost provozuje 140 zdroju tepla - nejbližší reference Libina, OSBD Šumperk)

51 T.P.V. Mont s.r.o., Rapotín, provozovna Bludov 655.000,- Kc
V soucasné dobe netopí žádnou kotelnu - predpokládají, že po uzavrení smlouvy s SBD a
pri soucasných cenách topného média (plynu) nedojde k navýšení soucasné ceny za teplo.

Obecní úrad navrhuje, vzhledem k množství provozovaných zdroju tepla a referencí (Libina,
Huzová, Horní mesto, Zátor, Rudná pod Pradedem, Dvorce u Bruntálu, Bytem Rýmarov,
OSBD Kmov, OSBD Šumperk), odprodat kotelnu u c.p. 690 s príslušenstvím vcetne
technologie firme Teplo Rýmarov s.r.o.

RO Bludov C. 51, která se konala 27.7.2009 doporucuje ve svém usnesení 11841R109

odprodat kotelnu u domu c.p. 690 s príslušenstvím vcetne její technologie firme Teplo
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Rýmarov s.r.o., Rýmarov (vzhledem k doloženým referencím a nabízené cene tepla
za 1 GJ).

Zastupitelstvo obce souhlasí s odprodejem kotelny u c.p. 690 s príslušenstvím
vcetne technologie firme Teplo Rýmarov s.r.o, Okružní 894 /47, Rýmarov.
Hlasováno: pro: 12 proti: O zdržel se: 2
Zastupitelsvo obce ukládá starostovi obce uzavrít smlouvu na odprodej kotelny u
c.p.690 s príslušenstvím vcetne technologie firme Teplo Rýmarov s.r.o,
Okružní 894/47, Rýmarov a poveruje starostu obce jejím podpisem.
Hlasováno: pro: 12 proti: O zdržel se: 2

b) Stav pohledávek k 30.6.2009

Komentár vrednes starosta Ing.Pavel Ston
Rada obce predkládá zastupitelstvu obce stav pohledávek k 30. 6. 2009 dle jednotlivých úctu,
tj. dle úctu:
311 Odberatelé - cástka 131 446,20 Kc
314 Poskytnuté provozní zálohy - cástka 153 700,- Kc
315 Pohledávky za rozpoctové príjmy - cástka 971 933,- Kc
316 Ostatní pohledávky - cástka - 7.147,- Kc
335 Pohledávky za zamestnanci - cástka 89 300,- Kc

Celková výše pohledávek ciní k 30.6.2009 cástku 1 339232,20 Kc (pozn. na syntetickém úctu
315 není k 30.6.2009 naveden predpis na stocné na rok 2009 a predpis na hroby).

Príloha: tabulka

Diskuse:

Pan Jan Kacar požádal starostu o vysvetlení dluhu OLB spo1.s r.o"Na konci roku 2008 byla
pohledávka 351.000,- Kc a k dnešku je 835.493,- Kc.
Starosta Ing. Pavel Ston informoval, že pohledávky jsou k dnešnímu dni splaceny, krome
351.000,- Kc z roku 2003, které dlužila firma p. Tumya která je soudne vymáhána a
227.318,- kc, které OLB S.r.o. dluží za nákup zarízení do pískovny z celkove fakturované
cástky 920.000,- Kc v roce 2005.

Pan Jan Kacar mluvilo tom, že pohledávky za komunální odpad, stocné, nájmy atd. ajejich
vymáhání se vlece nekolik let a stále narustají. Je nutné toto rešit, treba pres sociální komisi.
Vznesl požadavek na rozšírení kontrolního výboru o dva cleny a podotkl, že má z Roudnice
nad Labem model na vymáhání pohledávek, který by chtel realizovat v našich podmínkách
spolecne s Bc. Konecnou a JUDr. Martinákem.

Starosta Ing. Pavel Ston odpovedel, že vymáhání pohledávek i soudne se deje prubežne, je na
dobré úrovni i díky paní Konecné. Každé rešení v této veci je vítáno, dnes k pohledávkám
pribývají i pohledávky za stocné. Doplnení kontrolního výboru o dva cleny bude rešeno
v dalším bode.

Pan. Jan Kacar vystoupil s návrhem zverejnit jména dlužníku v Bludovanu, tento zpusob však
není zatím možné realizovat.

Starosta Ing. Pavel Ston poté nechalo tomto bodu hlasovat.



12

Zastupitelstvo obce bere na vedomí stav pohledávek k 30. 6. 2009.
Hlasováno: pro: 14 proti: O zdržel se: O

c) Informace o stavebních akcích: "Vymeníme gumáky za sandály" a "Chodník od
zámku po nealko" a o pokracování na tvorbe nového Územního plánu obce Bludov.

Komentár prednesl starosta Ing. Pavel Ston

1/ Akce: "Vymeníme gumáky za sandály".
V soucasné dobe probíhají práce na poslední z peti rekonstruovaných ulic K Hrišti. Ulice jsou
dokonceny na" hrubo", v 38.-39. týdnu probehnou práce na ozelenení, zapravení terénu kolem
rekonstruovaných ulic, úprave prostranství kolem odpocívadel. V techto dnech se bude
osazovat zábradlí na mostech vcetne nazdobených truhlíku, soucasne do poloviny ríjna dojde
k osazení informacního systému na nove upravených ulicích.
Termín ukoncení prací: 31.10.2009
2/ Akce: "Chodník od zámku po Nealko".
Provedena je po celé trase deštová -kanalizace, preloženo je vedení NN, ze dvou tretin va.
Vlastní chodník je položen z vetší poloviny. Stavba je provádena dle projektové
dokumentace, ,menší zmeny byly doznány v úprave sjezdu kjednotlivým domum. Dodatecne
se rešilo povolení prechodu pro chodce z ulice Rudolfa Kordase do lókality Zahradní ulice.
Termín ukoncení realizace akce: 15.10.2009, kolaudacní rozhodnutí do 30.11.2009.
3/ Akce: Nový územní plán obce Bludov.
Zpracovávající se nový územní plán obce je ve fázi dokoncení pruzkumu a rozboru. Na
základe zjištených skutecností bude následovat v mesíci ríjnu zpracování návrhu zadání, který
se bude schvalovat v prosinci 2009 zastupitelstvem obce. Do konce mesíce zárí je ješte
možnost podávat na obec jakékoliv návrhy, týkající se zmeny funkcního využití pozemku, po
uplynutí tohoto termínu bude tato možnost vyloucena.
Koncept nového územního plánu bude zpracován a schvalován zhruba do konce roku 2010.
Cistopis územního plánu bude schvalován v termínu zhruba do 3. ctvrtletí 2011.

Diskuse:

Starosta Ing. Pavel Ston doplnil, že další návrhy na zapracování do nového územního plánuje
možno podávat na obecním úrade do 30.9.2009.

Ing. Karel Soural vznesl dotaz, proc vedle chodníku "od zámku po Nealko" nebyl rešen i pruh
pro cyklisty.

Starosta Ing. Pavel Ston odpovedel, že to bylo technicky nerešitelné, pruh by musel být
nejméne 1 m široký a 15 cm nad úrovní vozovky, navíc nevztahovala se na to dotace.

Ing. Jan Kacar se dotázal, jestli bude možnost parkování u penzionu.

Starosta Ing. Pavel Ston odpovedel, že je možno parkovat na základe dohody o parkování
v areálu spolecnosti Agrega. Cca pro 15 vozidel.
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JUDr. Josef Sedlácek ml. sdelil, že se zapomnelo na vysázení stromu vedle chodníku. Ing.
Karel Janícek se zeptal, zda je pravda, že stavbu nájezdu na ulici Lázenské mezi chodníkem a
hraniCÍ soukromého pozemku si mají hradit vlastníci sami. Dále se zamyslel nad tím, že
zámery jako nákup statku pana Davida, by se mel projednat nejdrív na pracovním
zastupitelstvu.

Starosta Ing. Pavel Ston odpovedel, že budování nájezdu hradí obec a nejsou soucástí dotace.
Privítal návrh pana Ing, Karla Janícka a poveril ho svoláním pracovní schuzky na toto téma.
Poté nechalo projednavaném bodu hlasovat.

Zastupitelstvo obce Bludov bere na vedomí informace o akcích:" Vymeníme gumáky za
sandály" , " Chodník od zámku po nealko" a nový Územní plán obce Bludov.
Hlasováno: pro: 14 proti: O zdržel se: O

c) Rozšírení kontrolního výboru o dva cleny.

Starosta Ing. Pavel Ston prednesl doporucení rady obce o doplnení kontrolního výboru o dva
nové cleny: Jirího Krejcího, Karla Hlásného 858, Bludov a Roberta Šebelu, Masarykova 450,
Bludov.

Diskuse:

Doc. Stanislav Balík podotkl, že kontrolní výbor byl v roce 2006 sestavován tak, že každá
politická strana navrhla jednoho clena. Návrh doplnení výboru vítá, ale domnívá se, že
všechny politické strany by mely dostat možnost podat návrhy nových clenu na rozšírení
kontrolního výboru.

Pan Jaroslav Cech souhlasil s návrhem pana Kacara a rekl, že požadavky na doplnení
kontrolního výboru už mohly být vzneseny dríve.

Místostarosta Ing. Josef Tulpík pripomnel, že by bylo dobré, aby clenové kontrolního výboru
byly zástupci opozice.

Starosta Ing. Pavel Ston poté nechalo tomto bodu hlasovat.

Zastupitelstvo obce schvaluje rozšírení kontrolního výboru o dva nové cleny: Jirího
Krejcího, Karla Hlásného 858, Bludov a Roberta Šebelu, Masarykova 450, Bludov.
Hlasováno: pro: 12 proti: O zdržel se: 2

d) Doplnení zápisu z posledního zastupitelstva.

Ing.Karel Janícek vystoupil s první pripomínkou, že v zápisu z minulého zastupitelstva dle
neho chybí veta, kde rekl PhDr. Stanislav Balík Ph.D. panu Janu Kacarovi, že výsledky
petice ve veci návrhu názvu ulice "bezejmenné"predložil pozde. A dále vystoupil s druhou
pripomínkou, že v zápisu taktéž chybí veta, kdy radní pan Jindrich Matej vyzval Ing. Karla
Janícka, aby opustil mandát. Ing. Karel Janícek se domnívá, že by se mu pan Jindrich Matej
mel za tento výrok omluvit.

Diskuse:
Ing. Jaroslav Balhar s tím nesouhlasil.
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Pan Jindrich Matej oponoval, že nic takového nerekl.
Starosta Ing. Pavel Ston dalo tomto bodu hlasovat.

Zastupitelstvo obce souhlasí s doplnením zápisu z posledního zastupitelstva o
pripomínky Ing. Karla Janícka.
Hlasováno: pro: 1 proti: 9 zdržel se: 4

Po tomto bodu starosta Ing. Pavel Ston prohlásil oficiální cást programu zastupitelstva
za vycerpanou a otevrel diskusi.

Místostarosta Ing. Josef Tulpík navrhl poverit radu obce, aby do príštího zastupitelstva
pripravila koncepci odkupu nemovité památky "Davidova statku".

Pan Oto Boser tento návrh podporil a doplnil, aby se predevším zjistila reálná cena objektu.

Starosta Ing. Pavel Ston nechalo tomto bodu hlasovat.

Zastupitelstvo obce ukládá rade obce, aby zpracovala a predložila na dalším zasedání
zastupitelstva obce koncepci odkupu nemovité památky "Davidova statku".
Hlasováno: pro: 8 proti: 5 zdržel se: 1

Pan Jan Kacar pripomnel, že na jednání zastupitelstva dne 14.1.2009 byla odsouhlaseno
umístení kontejneru na odpadový papír v míste zpetného odberu vysloužilých elektro
spotrebicu a dále pripomnel, že obci chybí svoz bioodpadu. Navrhoval svoz firmou
Bludovská a.s.

Starosta Ing. Pavel Ston odpovedel, že v míste zpetného odberu vysloužilých
elektrospotrebicu nemuže být umísten kontejner na odpadový papír. Dále informoval, že svoz
odpadového papíru bude zabezpecen v dohledné dobe firmou Sita a.s., Rapotín a dále nastínil
náhradní rešení likvidace biologických odpadu vybudováním kompostárny. Sdelil, že obec
usiluje o získání dotace pro takovéto rešení.

Pan Jan Kacar vystoupil s pripomínkou upresnení zápisu z minulého zastupitelstva, kdy
požadoval upravit, že kladení vencu se zúcastnilo ne jen 8 lidí, ale jen 4 zastupitelé. Dále
pripomnel, že starosta prislíbil nákup diaprojektoru a také se zeptal pod koho bude spadat
správa penzi onu.
Starosta Ing. Pavel Ston odpovedel, že jsou v otázce penzionu ruzné varianty, reší to Krajský
úrad v Olomouci, zatím zustává dnešní stav.

JUDr. Josef Sedlácek vznesl pripomínku k nevhodnému výberu reprodukovaných skladeb pri
hlášení rozhlasem.

Jednatelka OLB s.r.o. Marie Balharová pripomnela, že žádala peníze na opravu skleníku.
Chtela by tuto opravu uprednostnit pred nákupem statku pana Davida a dále upozornila, že
obci krome dluhu 351.000,- Kc po firme pana Tumy z roku 2003 a 227.000,- Kc za nákup
zarízení do pískovny z celkové fakturované cástky 920.000,- Kc v roce 2005 nic jiného
nedluží.
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Pan Jan Kacar se zeptal paní Balharové, cím topí ve skleníkách a pripomnel pohledávky OLB
S.r.o.

Paní Balharová odpovedela, že topí plynem.

Pan Jan Kacar tvrdil, že je drahé topit ve sklenících, které jsou ve špatném technickém stavu
plynem a že by bylo lepší porídit kotel na štepku.

Paní Balharová odpovedela, že na novou technologii nemá a že skleníky opraví svépomocí na
náklady spolecnosti, ackoli jsou majetkem obce.

Pan Balík Stanislav st. vysvetlil, že plynem se topí proto, že tento plynový kotel byl zde
bezplatne umísten z kotelny materské školky pri její rekonstrukci.

Pan Jan Kacar objasnil pohledávku za nájem rekreacního areálu "Vlcí dul". Pohledávka je
postupne hrazena a vyslovil výtku, že peníze získané z nájmu tohoto zarízení nebyly ani
cástecne použity najeho opravu.

Poté starosta Ing. Pavel Ston ukoncil diskusi.
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Usnesení

z iednání zastupitelstva obce c. 16 konaného dne 7.9.2009 v Kulturním dome Bludov

Zastupitelstvo obce bere na vedomí:

303/Z/09 - stav pohledávek k 30.6.2009.
304/Z/09 - informace o akcích:" Vymeníme gumáky za sandály" , " Chodník od zámku po

Nealko" a nový Územní plán obce.

Zastupitelstvo obce schvaluje:

305/Z/09 - jako overovatele zápisu z dnešního jednání Otu Basera a Jaroslava Cecha
306/Z/09 - doplnení programu dnešního jednání o bod - doplnení zápisu z minulého

zastupitelstva
307/Z/09 - doplnený program dnešního jednání
308/Z/09 - zprávu o plnení úkolu
309/Z/09 - zprávu o cinnosti rady obce.
310/Z/09 - zprávu o hospodarení obce k 31.7.2009.
311/Z/09 - rozpoctové zmeny provedené RO v období 1.1.2009 -31 .8.2009
312/Z/09 - schvaluje 3.rozpoctovou zmenu
313/Z/09 - odkup pozemku p.c. 383/6-ostatní plocha o výmere 36 m2 a parcela c. 2319/21

orná puda o výmere 50 m2 vše v k.ú. Bludov od Jitky Bezdekové, bytem
v Bludove, Špalkova 473 za kupní cenu 50,-Kc/m2 (celkem za pozemek
4.300,-Kc) a poveruje starostu podpisem kupní smlouvy

3l4/Z/09 - odprodej pozemku p.c. 1413/2-ostatní plocha o výmere 37m2, parcela c. 1413/3
zastavená plocha a nádvorí o výmere 12 m2 a parcela C. 141412-zahrada o výmere
125 m2 vše v k.ú. Bludov do vlastnictví Mgr. Ivany Kreinerové, bytem v Bludove,
Špalkova 55 za kupní cenu 50,-Kc/m2 s tím, že kupující bude hradit náklady
vzniklé s odprodejem pozemku (vklad do KN-kolek 500,-Kc) a poveruje starostu
podpisem kupní smlouvy.

315/Z/09 - Zastupitelstvo obce schvaluje rozšírení kontrolního výboru o dva nové cleny:
Jirího Krejcího, Karla Hlásného 858, Bludov a Roberta Šebelu, Masarykova 450,
Bludov.

Zastupitelstvo obce souhlasí:

316/Z/09 - aby podání návrhu na vklad do KN a uhrazení kolkové známky v hodnote 500,-Kc
provedl kupující. A uhrazení nákladu spojených s prevod pozemku prokazatelne
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vzniklých prodávajícímu (uhrazení dane z prevodu nemovitostí po predložení
dokladu o zaplacení dane) uhradil také kupující

317/Z/09 - s odprodejem kotelny u c.p. 690 s príslušenstvím vcetne technologie firme
Teplo Rýmarov s.r.o, Okružní 894/47, Rýmarov

Zastupitelstvo obce nesouhlasí:

318/Z/09 - s návrhem JUDr. Josefa Sedlácka ml. upravit rozpoctové príjmy a výdaje
o 400.000,- Kc a tyto použít na nákup statku pana Davida c.p.127

319/Z/09 - s návrhem Doc. Stanislava Balíka zvýšit cenu odprodávaných
pozemku p.c. 1413/2, 1413/3 a 1414/2 paní Mgr. Ivane Kreinerové na 100,-Kc/m2.

320/Z/09 - s doplnením zápisu z posledního zastupitelstva obce o pripomínky
Ing. Karla Janícka.

Zastupitelstvo obce ukládá:

3211Z/09 - starostovi obce uzavrít smlouvu na odprodej kotelny u c.p.690 s príslušenstvím
vcetne technologie firme Teplo Rýmarov s.r.o, Okružní 894/47, Rýmarov a
poveruje starostu obce jejím podpisem.

322/Z/09 - Zastupitelstvo obce ukládá rade obce,aby
zpracovala a predložila na dalším zasedání zastupitelstva obce koncepci odkupu
nemovité památky "Davidova statku".

Overovatelé:

Ing. Pavel Ston
starosta obce


